
REKTÖR ZEYBEK ÇAY TV’DE GÜMÜŞHANE ÜNİVERSİTESİ’Nİ TANITTI

Rektör Prof. Dr. Halil İbrahim Zeybek, Çay Tv tarafından canlı yayınlanan ‘Togay
Muratoğlu ile Gündem’ programına katılarak Gümüşhane Üniversitesi’nin gelişimi
ve yapılacak projeler hakkında bilgi verdi.
Programın açılışında Gümüşhane Üniversitesi tanıtım filminin gösteriminden sonra
kendisine yöneltilen ilk soruyu Rektör Zeybek şu şekilde cevaplandırdı:
“Biraz
önce izlediğimiz tanıtım filmi öğrencilerimizin gayretiyle iki ay gibi kısa bir
sürede tamamlandı. Bu başarılı çalışmalarından dolayı Gümüşhane Film Akademisi
(GÜFA) Koordinatörü Dr. Öğr. Üyesi Burak Türten başta olmak üzere emeği geçen
tüm
öğrencilerimize buradan teşekkür etmek istiyorum. Biz 2008 yılında kurulan
ülkemizin
genç üniversitelerinden birisiyiz. Hem üniversite sayılarının artması hem de
yurtdışında eğitim-öğretimin mevcut olmasına rağmen üniversite çağındaki nüfus
yapımız gereği öğrenci sayısının gittikçe azalıyor olması çok ciddi bir
rekabeti ortaya çıkarmaktadır. Bir tarafta kurumsal imkânları yeterli olan
devlet üniversitelerimiz, diğer taraftan da çok güçlü Vakıf üniversitelerimiz
bulunmaktadır. Gelinen bu süreçte yeni kurulan devlet üniversiteleri olarak
bizler de bir taraftan üniversitemizin mevcut imkânlarını iyileştirmekte ve
rekabette
başarılı olabilmeyi, üniversitemizi ülkemizin sayılı üniversiteleri içerisinde
tutabilmeyi hedefliyoruz. 25 Ocak 2017 tarihinde göreve başladık. Ekip
arkadaşlarımızla birlikte uyum içerisinde çalışmalarımıza devam ediyoruz. Bu
arada 2008 yılından biz göreve gelene kadar dernekleşme aşamasından
üniversitemizin bu güne gelmesinde katkı sağlayan herkese çok teşekkür
ediyorum. Biz de bayrağı aldığımız yerden taşımaya devam ediyoruz. Bizden sonra
gelecek arkadaşlarımıza üniversitemizi daha iyi bir yere taşımış olarak
bırakabilmeyi arzu ediyoruz. Bu yıl üniversite yerleştirme sınavlarına giren ve
tercih aşamasında olan bütün gençlerimize de başarılar diliyorum. Dileriz bir
ömür boyu başarılı ve mutlu olacakları alanlara yerleşirler. Tercih aşamasında
olan gençlerimiz neden Gümüşhane Üniversitesi, diye bir soru sorabilirler;
öncelikle Gümüşhane şehrimizin bir takım avantajları var. Her şeyden önce
güvenli bir şehir, Gümüşhane insanı için ‘Altın Kalpli İnsanların Şehri’ ifadesi
de sık sık kullanılmaktadır. İlçelerimiz için de aynı durum geçerlidir, Beş
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ilçemizde de meslek yüksekokulumuz bulunmaktadır. Şehrimizin her noktasından
tek ulaşım aracıyla kampüsümüze ulaşmak mümkündür. Gümüşhane bir vadi şehri, bu
nedenle de çok toplu bir kampüsümüz bulunmaktadır. Üniversitemizin genç olması,
dinamik ve genç bir akademik kadro ile birlikte özverili çalışan bir idari
kadronun varlığını beraberinde getirmektedir. “
“Üniversitemiz
bünyesinde 48 bin basılı kitabımızın olduğu çok güçlü bir kütüphane
bulunmaktadır. Gümüşhaneli bir hayırseverimiz olan Sayın Rafet Ataç’ın
raflarıyla birlikte bizlere 55 bin kitap bağışlaması sonucunda kütüphanemiz
daha da zenginleşmiştir. Bu büyük bağışından dolayı kendisine bu program
vesilesiyle tekrardan teşekkür ediyorum. Şu an itibariyle kütüphanemizde
100.000’in üzerinde kitabımız mevcuttur. Rafet Ataç Kütüphanesi’nde Türkiye’de
sayılı hatta basımı tek olan kitapların mevcudiyetini bilmekteyiz. Kitabın
değerini bildiği için sadece kendisi için değil bölge üniversitelerin de bu
katkılardan fayda sağlayacağına inanmıştır. Kısmet olursa eğitim-öğretim dönemi
başladığında kendisini de buraya davet ederek Gümüşhane Üniversitesi Aysın-Rafet
Ataç Kütüphanesi’nin açılışını yapmak istiyoruz. Genel bütçemiz dışında
eğitim-öğretim faaliyeti için destek alabileceğimiz bir imkânımız
bulunmamaktadır.
Durum böyle olunca hayırseverlerimizin böylesi katkıları bizler için büyük önem
ve anlam taşımaktadır. Üniversitemizde Araştırma ve Uygulama Merkezi
bulunmaktadır. Buradaki laboratuvarlarımız bütün donanımlarıyla birlikte gayet
iyi durumdadır. Gençlerimiz için spor aktivitelerini gerçekleştireceği yarı
olimpik yüzme havuzu, kapalı ve açık basketbol, voleybol, futbol halı
sahalarımız ile tenis kortlarımız bulunmaktadır” açıklamasında bulundu.
Muratoğlu tarafından sorulan “2008 ve 2019 yılları içerisinde aradan geçen 11
yılda sizden önceki dönem ve sizin döneminizde özellikle değerli işadamlarıyla
veya Gümüşhane’nin İstanbul’da, Ankara’da sivil toplum örgütleriyle bütünleşmiş
onlarla üstlenmiş olduğunuz diyaloglarda sizden istenilen ve sizin de onlardan
istekleriniz nasıl talep bulmaktadır.” Yönündeki soruya Rektör Zeybek şu şekilde
cevap verdi:
“Kuşkusuz
biz yöneticilerin kendi imkânlarıyla altından kalkacakları, başarılı olacakları
projeler vardır. Lakin biz, şehirlerdeki bütün yöneticilerin birlikte
düşündüklerinde birlikte istişare ettiklerinde çok daha başarılı projelerden
yüz akıyla çıkabileceklerine inanıyoruz. Bu sebeple de üniversite-şehir
kaynaşması Türkiye’de çok sık konuşulan ama zaman zaman bu işin başarılı
olunamadığına dair paylaşımların yapıldığı bir konudur. Her birimiz farklı
birimlerin yöneticileri olarak şehre dair, bölgeye dair hatta becerebiliyorsak
ülkeye dair projeleri güçlerimizi birleştirerek birlikte çözebilme
potansiyeline sahibiz. Gümüşhane dışında bulunan işadamlarımızdan, sivil toplum
kuruluşlarımızdan ve derneklerimizden birçok destek almaktayız. Göreve
geldiğimizde üniversite vakfımız yoktu. Üniversite vakfının üniversitelerin
eğitim-öğretim araştırma, sosyal faaliyetler, kültürel faaliyetler yönünden
ciddi
katkılar sağladığını yükseköğretimdeki tecrübelerimizden de biliyoruz. Buna
inandığımız için de göreve başladıktan sonra vakfımızın kuruluşu ile ilgili
hazırlıklara başladık. Şuan itibariyle sona doğru geldik. Vakıflar Genel
Müdürlüğümüzde sürecin tamamlanmasını bekliyoruz. Vakfın kuruluş aşamasında
Gümüşhane Sanayi ve İşadamları Derneği (GÜSİAD) hem İstanbul hem de Ankara
şubeleriyle birlikte bizlere çok yardımcı oldular. İşadamlarımızın şöyle bir
düşüncesi var. Mademki İstanbul’da ve Türkiye’de inşaat sektöründe Gümüşhaneli
işadamları başarılı isimler, o halde biz altyapısıyla eğitim-öğretimi ile



İnşaat Mühendisliği bölümünü de markalaştıralım. Laboratuvarlarımızı
güçlendirelim, bundan sonra da Gümüşhane Üniversitesi İnşaat Mühendisliği
bölümü öğrencileri de bu konuda Türkiye’nin önemli mezunları arasında bulunsun.
Birçok konuda istişare halindeyiz. Bundan dolayı da Gümüşhane dışında bulunan
işadamlarımızın bizlere yaptıkları katkılardan dolayı çok teşekkür ediyoruz”.
“Üniversitelerin yeni bölümler açarken fiziki, coğrafi şartlara da çok dikkat
etmeleri gerekmektedir. Gümüşhane Üniversitesi mevcut bölümlerin dışında hangi
bölümleri Yüksek Öğretim Kuruluna sunarak bu bölümlerin gelişimini
sağlamalıdır?” sorusu üzerine ise Rektör Zeybek şunları söyledi:
 “Üniversitemizde hali hazırda 7 fakülte, 10
Meslek Yüksekokulu, 2 Yüksekokul, 8 Araştırma ve Uygulama Merkezi ve 2
Enstitümüz ile eğitim-öğretim faaliyetini yürütmekteyiz. Bu yıl ilk defa
açtığımız lisans ve ön lisans düzeyindeki bölümlere alacağımız öğrenci
kontenjanımız 785 ‘dir. Geçen yıl mezuniyet sonrası ve bu yıl daha önceden
devam eden bölümlerle birlikte doluluk oranı yüzde yüz olduğu takdirde 5 bin
815 öğrencinin daha katılımını bekliyoruz. Geçen yıl yüzde 85 gibi Türkiye
ortalamasının üzerinde bir oran sağlamıştık. Bu sayı ile birlikte eğer
kontenjanlardaki doluluk oranı çok aşağılarda kalmışsa 19 bin 500’e yakın bir
öğrenci mevcudumuz olacaktır. Adı geçen 7 fakültemiz içerisinde Mühendislik ve
Doğa Bilimleri Fakültesi hem akademik hem de öğrenci sayısı itibariyle en köklü
ve oldukça güçlü bir fakültemizdir. Bunun yanında İletişim Fakültemiz bizim dışa
açılan penceremiz, yüzümüzü güldüren fakültemizdir. 2017 yılında ulusal ve
uluslararası yarışmalarda öğrencilerimiz 22 ödül aldı. 2019 yılı itibariyle de
9 ödülü bulunmaktadır. Fakültemiz binasının altında uygulama birimlerimiz de
vardır.
Bütün birimlerde uygulama çalışmalarını öğrencilerimiz burada yapabilmektedir.
Göreve geldiğimizde Halkla İlişkiler ve Tanıtım ile Radyo Televizyon ve Sinema
bölümleri aktifti. Geçen yıl da Gazetecilik bölümünü bünyemize kattık. Mezun
olduktan sonra öğrencilerimiz Türkiye’de özellikle özel sektörde çok rahat iş
bulabilmektedir.
Bu nedenle de biz İletişim Fakültemizin daha da güçlendirilmesi noktasında
hazırlıklarımızı yapıyoruz. İlahiyat Fakültemiz diğer fakülteler gibi köklü ve
güçlü fakültelerimiz arasındadır. Bu fakültemizde de öğrenci mevcudumuz giderek
artmaktadır. Turizm Fakültemiz var ve bu fakülte bünyesinde Turizm Rehberliği
bölümünü açtık. Seneye de Gastronomi Bölümü için hazırlık yapıyoruz. Çünkü
Gümüşhane yöremiz aynı zamanda yemek kültürünün, geleneksel yemeklerin de
önemli olduğu yerlerimizdendir. İktisadi ve İdari Bilimler Fakültemizde geçen
yıl Yönetim ve Bilişim Sistemleri ile Uluslararası İlişkiler bölümlerini açarak
öğrenci almaya başladık. Edebiyat Fakültemiz hızla büyümekle birlikte İngiliz
Dili ve Edebiyatı, Psikoloji bölümü gibi yeni bölümlerini açtığımız bir
fakültemizdir. Bunun dışında Sağlık Bilimleri Fakültesi hem ilçelerdeki
yüksekokullarımıza hem Sağlık Bilimleri Fakültemize hem de merkezdeki Sağlık
Hizmetleri Meslek Yüksekokulumuza sağlık alanında da hızla büyüyen bir
üniversiteyiz. Yörenin imkânları dikkate alınarak sürdürülebilir programlar
açtık. Mezun olduktan sonra iş bulabilir miyim, diye düşünen öğrencilerimizi
göz önünde bulundurarak açtığımız bölümlerin sürdürülebilir olmasına ve
ülkemizin
ihtiyaçları doğrultusunda lisans programları açmaya gayret ediyoruz. Beden
Eğitimi ve Spor Yüksekokuluna bu yıl açtığımız Antrenörlük bölümüne ilk defa
öğrenci alımı yapacağız. Bölümlerin açılmasında yörenin imkânlarını göz önünde
bulundurmaya
çalışıyoruz. Gümüşhane tarih boyunca madencilik fonksiyonu ile ön plana
çıkmıştır. İlimizde hali hazırda faaliyetlerini sürdürmekte olan 4 maden



şirketiyle yaptığımız görüşmeler neticesinde teknik eleman ve ara eleman
ihtiyacı olduğu yönünde bilgiler elde ettik. Bu arza yönelik ön lisans programı
olarak Maden Teknolojisi programını YÖK’e teklif ettik. Yörenin şartlarına
uygun, Türkiye’deki diğer program ve bölümlerden farklı bu tür hazırlıklarımızı
yapma gayretini sürdürmekteyiz. Göreve başladığımız günden itibaren Gümüşhane
şehrimizin bütün yöneticilerine desteklerinden dolayı teşekkür ediyoruz. Biz
üniversite-şehir kaynaşmasının sloganda kalmaması gerektiğine inanıyoruz.
Geldiğimiz günden itibaren de bütün yöneticilerimiz ile birlikte projeler
hazırlıyoruz. Herkesin fikrine katkısına değer veriyoruz. Gümüşhane Doğu
Karadeniz Bölümümüzün bir ili olarak var olan güzellikleriyle çok güzel bir
ilimizdir. Bu nedenle de ülkemizde yaşayan herkesi Gümüşhane’nin bu doğal,
tarihi güzelliklerini görmeye davet ediyoruz. Rahat ve güvenli bir ortamda
genç, dinamik bir akademik kadronun ellerinde zirveleri hedefleyen tüm
öğrencileri Gümüşhane’mize, Gümüşhane Üniversitemize bekliyoruz” açıklamasıyla
konuşmasını sonlandırdı.
Rektör Prof. Dr. Halil İbrahim Zeybek tarafından ifade edilen Gümüşhane
Üniversitesi’nin, tanıtım filmine https://www.youtube.com/watch?v=ReIctQd9SoY
linkinden ulaşabilmek mümkündür.  
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